
How I spent the summer 

Dear Victor, 
Thank you for your letter. I am very glad to hear about you. 
It's great that you and your family had vacation in Spain. Such a wonderful 
country! We have been there before. 
You ask me how I spent the summer. I had rest at a youth camp on the Volga River 
near the large city of Saratov in Russia. In the camp we had a lot of fun. This 
summer was very hot, and we often went swimming in the river. Also, we played 
different games, playing sports, and went to the disco almost every evening. I've 
got a lot of new friends! 
Have you got a lot of friends too? Who's your best friend? Do you have any pets? 
I'm sorry I have to go now. I cannot wait for your reply. 
Regards, 
Alena 
 
 
 
Дорогой Виктор, 
Спасибо за твое письмо. Я очень рада слышать о тебе. 
Это здорово, что вы с семьей отдыхали в Испании. Такая прекрасная 
страна! Мы бывали там раньше. 
Ты спрашиваешь меня, как я провела лето. Я отдыхала в молодежном лагере 
на реке Волга недалеко от большого города Саратов в России. В лагере нам 
было очень весело. Это лето было очень жаркое, и мы много купались в реке. 
Также мы играли в разные игры, занимались спортом, а по вечерам ходили 
на дискотеку. У меня появилось много новых друзей! 
Много ли друзей у тебя? Кто твой лучший друг? Есть ли у тебя домашние 
животные? 
Извини, мне нужно идти сейчас. С нетерпением жду твоего ответа. 
С наилучшими пожеланиями,  

Алена 
 

 


